
 

 

 

 

Referat 

Dato: 4. oktober 2016 

Tilstede: Helle, Ann-Louise, Bettina og Janne 

Afbud fra: Chanette 

 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet fra bestyrelsesmødet den 18. august blev godkendt uden yderligere 

kommentarer 

Helle lægger referater fra før sommerferien og Janne de øvrige på hjemmesiden hurtigst 

muligt. 

Suppleanter inviteres med til næste møde 

 

2. Nyt fra Formanden 

Janne refererede fra formandsmødet der blev afholdt den 14. september, af vigtige emner 

kan nævnes  

Alkoholpolitikken: Udsendes til de klubber der har ansøgt B-stævner i 2017/18, da der skal 

strammes op fra arrangørerne, rytterne og officials, da der har været nogle uheldige 

episoder. 

Pengepræmier til børn: Det har længe været et ønske at fjerne pengepræmier til børn, 

men der er nogle distrikter der ikke ønsker at ændre dette. Tiden er ikke moden til 

ændringer og ønsket bliver lagt på hylden for denne gang. 

Landsfinaler 2017: Afvikles i weekenden i uge 25, hvor Ride Forbundet håber der vil være 

flere deltagere end i 2016. 

DRF 100 år: Der afholdes en reception lørdag den 24. juni i fbm. Landsfinalerne  

DRF bestyrelsen: Vil gerne deltage i møder med klubberne rundt om i landet inden der 

afholdes Repræsentantskabsmøde i april, for at indgå i en dialog om den nye 

kontingentstruktur og Ambition 2022 

Kategorisering: Kategorisering af dressurryttere kommer meget snart 

 

Der er en del private opstaldningssteder der afvikler hyggearrangementer, hvor de bruger 

dressurprogrammerne fra DRF og det må man ikke, da det er brud på ophavsretten, 

ligesom officials under DRF ikke må virke under disse arrangementer. Når dette sker er Jan 

Stampe I DRF klar til at hjælpe. 

 



Alm. Brand pokalen i springningen mangler at blive afleveret, da den ikke længere skal 

bruges og er erstattet af en ny. Ann-Louise vil forsøge at inddrage den. 

 

3. Nyt fra Kassereren 

Regnskab pr. 30. juni incl. budget sendes til de øvrige bestyrelsesmedlemmer 

Chanette laver aftale med Revisionsfirmaet om udarbejdelse af årsregnskab. 

 

4. Nyt fra Stævneansvarlige 

Ann-Louise orienterede om stævnesituationen i fht. de stævner Fredericia Sportsrideklub 

fik tildelt hvor der var sammenfald med fynske stævner. Distrikt 10’s stævneudvalg var ikke 

til at hakke eller stikke i, så stævnerne på Fyn blevet flyttet efter aftale med de berørte 

klubber. 

 

Rammer for Sportsudvalg:  Det sidste medlem i Sportsudvalget er blevet Birthe 

Johannessen der repræsentere springningen, ligesom hun har stor erfaring fra mange 

forskellige poster i Rideforbundet og i Distriktet. 

Udvalget består nu af: 

Stinne Borges (klubberne) 

Erik Paulsen (dressuren) 

Birthe Johannessen (springningen) 

Ann-Louise Jorck-Jorckston (bestyrelsen) 

 

Udvalgets medlemmer får kørselsgodtgørelse når de deltager i møder vedr. udvalget 

 

Rammerne for Sportsudvalget blev aftalt til at være alt omkring det sportslige, det vil sige 

udarbejdelse af krav og beskrivelse til Distriktsmesterskaberne samt til D7-Mesterskaberne 

herunder krav for at starte m.m., planlægge stævnekalenderen for D- og C stævner på Fyn i 

samarbejde med de jyske distrikter, afvikle Stævnekoordinerende møder, godkende 

propositioner og andet vedr. stævneplanlægningen. 

Sportsudvalget kommer med anbefalinger og bestyrelsen godkender i sidste ende. 

 

Evaluering (foreløbig) for Mesterskaber (C-niveau): Med et enkelt Distriktsmesterskab 

tilbage, blev der evalueret på de allerede afviklede mesterskaber. 

Generelt er det vigtigt med løbende resultatopdateringer på Live under afviklingen, 

ligesom klubberne bør have aftalt for forhånd hvordan præmieoverrækkelsen bør foregå 

(Sportsudvalget udarbejder en drejebog på en hvordan en god præmieoverrækkelse bør 

afvikles, så den er flot og festlig og derved afspejler at det er et mesterskab). 

BOGØ mangler en samlet/opdateret holdkonkurrenceliste, så det er muligt at se alle de 

samlede resultater, samt hvem der blev nr. 1, 2 og 3. 

Ærespræmierne bør tilpasses målgruppen. 

Ikke alle ponyer til præmieoverrækkelse på samme tid, ind i mindre hold af gangen, her 

tænkes især på sikkerheden. 

Individuelle mesterskaber afvikles inden sommerferien og holdmesterskaber efter 

sommerferien. 

 



 

Evalueringen rejste følgende spørgsmål og opgaver der skal afklares/løses i Sportsudvalget 

- Sportsudvalget udarbejder en drejebog på en hvordan en god præmieoverrækkelse bør 

afvikles, så den er flot og festlig og derved afspejler at det er et mesterskab, herunder 

også speak. 

- Fastsætte datoer for afvikling af mesterskaber i 2017, således at klubberne ved 

stævneansøgningen ved om der følger et mesterskab med i den pågældende weekend. 

Alle mesterskaber afvikles udendørs. Er der weekender med mesterskaber der ikke 

afsættes, afvikles det pågældende mesterskab ikke i 2017. 

Dette er for at imødegå, at nogle klubber føler sig presset til at tage et mesterskab til 

det stævnekoordinerende møde. 

 

Under evalueringen kom følgende tanker frem, som efterfølgende skal afklares i 

Sportsudvalget 

-      Mesterskaber ændres således af Junior/Young Rider skal slås sammen til U25, for at 

       sikre der er flere at ride imod hinanden 

-      Trænere, undervisere og beriderelever skal starte som senior, dvs. Erhvervsryttere  

        med ridning som hovederhverv. 

- Mesterskab i hold springning afvikles i 2 sværhedsgrader (2 rider LB2* og 2 rider LA1*) 

Det bør ikke koste mere end 800 kr. at melde et hold til mesterskabet 

- Mesterskab i individuel springning afvikles over 2 dage. 

Kvalifikationsklasse afvikles lørdag og de 15 bedste går videre til finalen om søndagen. 

Det bør ikke koste mere end 300 kr. at melde til mesterskab som dækker begge dage. 

 

Præmier til finalerne i D-Mesterskabet: Fane skal bruges og hvis man som klub ikke har sin 

egen fane må man låne distriktets fane. 

Der er 3 placeringer i springning pony/hest – nr. 1 får et dækken og nr. 2+3 får et underlag 

Der er 4 placeringer i dressur pony/hest – nr. 1 får et dækken og nr. 2+3+4 får et underlag 

Finalerne afvikles: 

20. november i Svendborg – Springning pony/hest 

12. november i Skovly – Dressur pony 

13. november i Skovly – Dressur hest 

 

Tidtagningsanlæg: Ann-Louise er ved at indkøbe tidtagningsanlæg, hvilket sker sammen 

med D12 der også skal have et nyt anlæg. Vi håber på en god pris. 

 

5. Planlægning af Officialsmøde 

Der afholdes Officialsmøde den 22. november kl. 19.00 I Idrættens Hus, Odense med 

følgende dagsorden 

 

Velkomst 

Sidste nyt i DRF-D7 

Jeres oplevelser på stævnepladserne 

Noget vi skal være opmærksomme på 

Løst og fast 



Eventuelt 

 

Janne udarbejder en invitation i samarbejde med Chanette. 

Janne sørger for kaffe og kage til deltagerne i mødet 

 

6. Planlægning af næste møde 

Bestyrelsesmøderne afholdes 

17. november kl. 17.30 v/Janne 

5. januar kl. 17.30  

6. februar kl. 17.30 

 

Distriktsrådsmåde med generalforsamling afholdes 

7. marts kl. 19.00 

 

7. Eventuelt 

 


